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Abstract (en)
[origin: US2018274144A1] A needling installation includes a rotary support on which a fiber texture is wound to form a fiber preform, the rotary
support being mounted on a frame that is movable along a second axis Y perpendicular to the first axis X; a stripper including one plate including
perforations; a needling module having a needle board carrying needles; a contact force application system connected to the stripper; a contact
force sensor for providing information representative of the contact force with which the outside face of the plate of the stripper makes contact
against the fiber preform, and a controller to control the contact force application system to apply a force to the plate of the stripper that is
predetermined as a function of information provided by each contact force sensor and as a function of a target value for a predetermined contact
force.

Abstract (fr)
Une installation d'aiguilletage (100) comprend : - un support rotatif (113) sur lequel une texture fibreuse (10) est enroulée de maniéere a former
une préforme fibreuse de révolution (20), le support rotatif étant monté sur un chassis mobile (100) suivant un deuxiéme axe Y perpendiculaire
au premier axe X, - un débourreur (130) comprenant une plaque (131) comportant une pluralité de perforations (1310), - un module d'aiguilletage
(120) comprenant une planche a aiguilles (122) portant une pluralité d'aiguilles (123), - des moyens d'application d'un effort de contact reliés
au débourreur (130). L'installation comprend en outre au moins un capteur d'effort de contact (142, 152) permettant de fournir une information
représentative de I'effort de contact de la face externe (131b) de la plaque (131) du débourreur (130) sur la préforme fibreuse, et des moyens de
contr6le aptes a commander les moyens d'application d'un effort de contact de maniére a appliquer a la plaque (131) du débourreur (130) un effort
prédéterminé en fonction de l'information fournie par chaque capteur d'effort de contact (142, 152) et d'au moins une valeur cible d'un effort de
contact prédéterminée.
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